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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi az Agrárminisztérium az importtilalom 
bevezetését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  vg.hu  portálon  megjelent  „Vágóhidak  állnak  le,  esik  a  csirke  ára”  cikk  a  következőket
tartalmazza:

„Jelentős túlkínálat és áresés alakult ki az európai és a magyarországi baromfipiacon is, amit az
ágazati  európai  szakmai  szervezetek  –  a  hazai  terméktanács  egyetértésével  –  a  harmadik
országokból  érkező  import  átmeneti  korlátozásával  kezelnének.  Belföldön  ráadásul  terjed  a
madárinfluenza.

Így  jelentős  túlkínálat  alakult  ki  Európában,  Magyarországon  például  az  élő  csirke
kilogrammonkénti felvásárlási ára 230 forint körül van – míg „békeidőben” 250 forint körül volt –,
az átlagos önköltség viszont 240-245 forint.

Sok helyen beteltek a hűtőkapacitások, és egyes kisebb vágóhidak már nem veszik át az élő csirkét.”

A NAK jelezte a kormánynak, hogy tegyen intézkedéseket a külföldi termékek dömpingáron való
behozatala ellen, ezzel is elősegítve a hazai áruk belpiaci pozíciójának megtartását. 

Kérdezem Önt:

1. A NAK javaslata általános importtilalomra vonatkozik? 

2. Tervezi az Agrárminisztérium az importtilalom bevezetését? 

Budapest, 2020. április 30.
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